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Skupština KS
Predsjedavajuća Skupštine KS

INICIJATIVA

POSLANIK: MARIO VUKASOVIĆ

Pitanje upućeno : Ministarstvo komunalne privrede KS

Poštovani,

Interesuje me u kojoj fazi se nalazi proces razdvajanja preduzeća „Bags-Energotehnika" d.d. Vogošća 
na kompaktibilne dijelove i njihovo integrisanje u rad preduzeća „Vodovod i kanalizacija" i KJKP 
„Toplane".
Podsjećamo da su još 2015. dvije radne komisije za utvrđivanje stanja preduzeća Bags-Energotehnika 
donijela zaključak prema kojem je potrebno odmah izvršiti ovaj korak zbog bespotrebnih finansijskih 
gubitaka koje Kanton Sarajevo trenutno trpi.
Komisije su utvrdile da je postojanje ovog preduzeća, osim što je finansijski neisplativo također i 
zakonski neodrživo te da se izvorište „Peračko vrelo", transportni cjevovod sa pripadajućom 
opremom i objektima, te distributivna mreža mora odmah preuzeti od strane ViK-a.
Premijer je u svojim istupim istakao kako mali dioničari ne žele da nađu zajednički jezik sa Vladom KS 
te da postavljaju nerealne uslove. Podsjećam da KS mora zaštiti prije svega svoje interese u ovom 
slučaju i da u slučaju nemogućnosti dogovora sa malim dioničarima. Vlada KS mora povući navedene 
poteze i preuzeti ono što zakonom i pripada navedenim preduzećima.
Molim vas da mi u sklopu odgovora na inicijativu dostavite i sljedeće informacije :

- Da li „Bags-Energotehnika" ima vodoprivrednu dozvolu za izvorišt „Peračko vrelo"
- Koja su dugovanja preduzeća po osnovu koncesije prema KS ?
- Da li preduzeće izvršava svoje zakonske obaveze izvještavanja o emisijama u zraku?
- Koji energent koriste, s obzirom da se radi o velikom zagađivaču?
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